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Protokół nr 21/22 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 20 czerwca 2022 roku 

 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 20 czerwca 2022 roku o godzinie 09:30 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia I części posiedzenia obrad Komisji w Placówce 
Opiekuńczo Wychowawczej „Jaś” i „ Małgosia” w Brzeziu.  Powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych  gości w osobie  Dyrektora  Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej 
„ Jaś” i „ Małgosia” Panią Agnieszkę Kokowicz. 
 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad . 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 11 punktów w brzmieniu :  
 
Porządek Obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 20/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

28 lutego 2022 roku. 



5. Informacja o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” i „ Małgosia” 

w Brzeziu.  

6. Informacja o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Ostoja” 

i „ Przystań ” w Lubieniu Kujawskim.   

7. Sprawozdanie z realizacji rocznego „ Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok.  

8. Informacja Zarządu Powiatu dotycząca kosztów prowadzenia szkół na podstawie 

danych  z 2021 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej  w roku 2021 

na realizację zadań oświatowych. 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Włocławskiego.   

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 

4. Przyjęcie protokołu nr 20/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z  dnia 28 lutego 2022 r. 

 
Przewodniczący Komisji -  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
20/22 z dnia 28 lutego  2022 roku?  Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 20/22  z dnia  28  lutego 
2022 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 20/22  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 28 lutego 
2022 r.  
 
 

5. Informacja o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” 
i  „ Małgosia” w Brzeziu.  

 
Przewodniczący Komisji  - poinformował, że posiedzenie komisji  odbywa się w placówce 
opiekuńczo – wychowawczej  „Jaś”. Jeżeli chodzi o tematykę dzisiejszego spotkania, to jest 
Państwu znana, ponieważ  członkowie komisji otrzymali  materiały przygotowane przez Panią 



dyrektor Placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” i „Małgosia” na dzisiejsze 
posiedzenie komisji. Materiał zawiera następujące informacje : 

a) Analiza stanu majątku– wizja lokalna. 
b) Akty prawne  i dokumentacja placówek Opiekuńczo -wychowawczych „ Jaś” 

i  „Małgosia” 
c) Liczba wychowanków z podziałem na grupy wiekowe.  
d) Stan i  struktura zatrudnienia w  placówkach.  
e) Problemy i potrzeby jednostki.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że jeżeli chodzi o majątek trwały, to jest to budynek 
mieszkalny pierwszy Małgosia” i drugi budynek „Jaś”.  Działki, instalacje fotowoltaiczne, plac 
zabaw, boisko wielofunkcyjne.  Akty prawne i dokumentacja placówek.  Ustawa o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej z dnia 9 czerwca  2011 r. Regulamin organizacyjny 
Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „ Jaś ” przyjęty uchwałą Nr 552/17 Zarządu Powiatu 
we Włocławku z dnia 26.07.2017r. i „ Małgosia” w Brzeziu przyjęty uchwałą 552/17 
Regulamin Organizacyjny Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „  Małgosia” przyjęty 
uchwałą Nr 551/17 Zarządu powiatu we Włocławku z dnia 26.07. 2017 r. oraz Regulamin 
wynagrodzeń, Regulamin Funduszu Świadczeń Socjalnych, Regulamin Udzielania Zamówień 
Publicznych, Instrukcje kancelaryjne i archiwalne, Instrukcje obiegu dokumentów, Regulamin 
wychowanka, Polityka rachunkowości. To są te podstawowe dokumenty, na podstawie których 
placówka funkcjonuje.  
 Przewodniczący komisji zapytał czy członkowie komisji mają jakieś pytania dotyczące tej               
informacji? Nie było żadnych pytań. 
Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 3, czyli liczba 
wychowanków z podziałem na grupy wiekowe.  
W placówce „ Jaś ” mamy podział na :  2 lata  -1,  6 lat -1, 7 lat – 2, 8 lat – 1, 9 lat – 1, 10 lat – 
1,11 lat – 2, 12 lat – 1, 14 lat – 3, 15 lat -1, 16 lat – 4, 18 lat – 1, 19 lat – 1, 24 lat -1. 
W placówce ‘ Małgosia” 5 lat – 1, 6 lat – 2, 10 lat – 1, 13 lat – 1, 14 lat – 1, 15 lat – 3, 16 lat– 
2, 17 lat– 2, 17 lat – 2, 18 lat – 3. 
Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „ Jaś” i „ Małgosia” Pani Agnieszka  
Kokowicz -  powiedziała, że jeden z  wychowanków, który ukończył odpowiedni wiek, będzie  
opuszczał placówkę pod koniec czerwca. Dostał do swojej dyspozycji mieszkanie od gminy. 
Radny Jacek Jabłoński - zapytał, czy jeżeli taki wychowanek opuszcza, odchodzi z  placówki 
wychowawczej, to zwalnia się to miejsce dla drugiego dziecka? 
Pani Dyrektor Agnieszka Kokowicz  -  powiedziała,  że często tak jest, ale w tej sytuacji 
akurat nie. Mamy wychowanków ponad stan. Mamy więcej wychowanków niż powinno być w 
placówce.  
Przewodniczący Komisji -  powiedział, że jeżeli chodzi  o stan  zatrudnienia to plan etatów na 
dzień 31.12.2021 r. było 7,25 etatów. Wykonanie w etatach na dzień 31.12.2021 roku – 8 etatów.  
Plan etatów na dzień 31.01.2022r. był 7,25 etatów. Wykonanie w etatach na dzień 31.03.2022 
roku  - 7 etatów.  
Dyrektor Agnieszka Kokowicz – powiedziała, że jeżeli chodzi o strukturę zatrudnienia to 
administracja 3 osoby, czyli księgowa, specjalista ds. kadr i płac, dyrektor ( 2,75 etatów), 
Specjaliści 3 osoby, czyli psycholog, pedagog, pracownik socjalny ( 2,5 etatów ). Obsługa 2 
osoby ( 1,75 etatów) kierowca, pracownik do prac lekkich. 
Działalność placówki opiekuńczo – wychowawczej POW „ Jaś” stan na dzień 31.12.2021 roku 
– 7 etatów, wykonanie  w etatach na dzień 31.12.2021 roku – 7 etatów. Plan etatów na dzień 
31.01.2022 roku – 7 etatów, wykonanie w etatach na dzień 31.03.2022 roku – 7 etatów. 
Wychowawcy 7 osób ( 7 etatów). 
Działalność placówki opiekuńczo – wychowawczej POW „ Małgosia”. Plan etatów na dzień 



31.12.2021r.  – 7 etatów, wykonanie w etatach na dzień 31.12.2021 – 7 etatów. Plan etatów na 
dzień 31.01. 2022 r.  – 7 etatów, wykonanie w etatach na dzień 31.03.2022 r. – 7 etatów., 
Struktura Wychowawcy 7 osób ( 7 etatów).   
Przewodniczący Komisji – zapytał, co się zmieniło w stanie zatrudnienia, bo w grudniu 2021 
roku było 8 etatów, a na  dzień 31.03. 2022 roku jest 7 etatów.  
Dyrektor Agnieszka Kokowicz – powiedziała, że wcześniej było 8 etatów, ponieważ była  
osoba zatrudniona na roboty  interwencyjne, a  7 etatów  dlatego, że księgowa jest zatrudniona 
na 0,75 etatu. Natomiast w planie mamy na cały etat i z tego wynika ta różnica. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy członkowie komisji mają jakieś pytania. Nie było 
żadnych  pytań. Następnym punktem są problemy i potrzeby jednostki. Przewodniczący 
powiedział, że Pani Dyrektor chciałaby zatrudnienia psychologa na cały etat i przyjmowanie 
dzieci do placówki poniżej 10 roku życia. Przewodniczący powiedział, że od kiedy pamięta, 
a  był już w placówce kilkakrotnie , to te problemy się powtarzają i są od lat, zwłaszcza problem 
z psychologiem.  Znaleźć psychologa, który chciałby pracować na rzecz takiej placówki jest 
bardzo trudno.  
Dyrektor Agnieszka Kokowicz – powiedziała, że na pół etatu znaleźć psychologa i jeszcze by 
musiał dojechać, to jest trudno znaleźć, a dzieci są z różnymi dużymi problemami. Radzimy 
sobie i  jeździmy do  poradni do Włocławka do Multimed , jeśli jest takie wskazanie to dzieci 
tam jeżdżą. Tutaj na pół etatu psycholog nie jest w stanie zapewnić dzieciom takiej opieki 
psychologicznej jakiej potrzebują. Dzieci są różne i przychodzą z różnymi bagażami 
doświadczeń i problemami, dlatego potrzebny jest psycholog. Mamy też dzieci pod opieką 
psychiatry, które wymagają terapii psychiatrycznej.  
Przewodniczący Komisji –  podziękował Pani Dyrektor za zabranie głosu i zapytał, czy ktoś  
z członków komisji ma jakieś pytania dotyczące Informacji o działalności placówek 
opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” i „ Małgosia” w Brzeziu? Nie było żadnych pytań.  
Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem  Informacji 
o  działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” i „ Małgosia” w Brzeziu  
i  przeprowadził procedurę  głosowania.  

  Wyniki głosowania: 
 Za-5 
 Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

   Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Informację o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” i „ 
Małgosia” w Brzeziu. 

 
  Informacja o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Jaś” i „ Małgosia” 

w  Brzeziu  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 II część posiedzenia Komisji rozpoczęła się o godzinie 12 :30 w siedzibie Placówki  Opiekuńczo 

– Wychowawczej „ Ostoja’’ i „ Przystań” w Lubieniu Kujawskim.  
Przewodniczący Komisji przywitał  Panią  Monikę  Kieszkowską, Dyrektora  w/w  Placówki  

i  podziękował za przyjęcie członków komisji w siedzibie placówki.  
 
 

6. Informacja o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Ostoja” 
i „ Przystań ” w Lubieniu Kujawskim.   

 



Przewodniczący Komisji – powiedział,  że członkowie komisji otrzymali materiały 
dotyczące informacji o działalności placówek opiekuńczo – wychowawczych „ Ostoja” 
i „ Przystań ” w Lubieniu Kujawskim  na dzisiejszą komisję.  

   Materiał zawiera następujące informacje : 
a) Analiza stanu majątku– wizja lokalna. 
b) Akty prawne  i dokumentacja placówek Opiekuńczo -wychowawczych „Ostoja ” 

i „ Przystań ” 
c) Liczba wychowanków z podziałem na grupy wiekowe.  
d) Stan i  struktura zatrudnienia w  placówkach.  
e) Problemy i potrzeby jednostki.  

1) Analiza stanu majątku: 
Środki trwałe – 1.171.449,95 zł 
- Grunty i place o łącznej  powierzchni 0,5097 ha – wartość 269 zł 
- Budynek mieszkalny pod nazwą „ Przystań”, 
- Parking, chodniki, drogi, 
- Plac zabaw, wyposażenie, 
- Boisko sportowe i tereny rekreacyjne, 
- Ogrodzenie  z paneli, furtka, brama, 
- Wiata śmietnikowa, altana, 
 - Zewnętrzna kanalizacja deszczowa – kanały rurowe, studnie rewizyjne, zbiorniki na 

wodę deszczową, 
-  Samochód Volkswagen, 
 - Ciągnik kosiarka, 
 - Instalacja  fotowoltaiczna 

Pozostałe środki trwałe – 179.191,05 zł 
2) Akty prawne i dokumentacja jednostki : 
- statut jednostki, 
-  regulamin 
3) Liczba wychowanków z podziałem na grupy wiekowe.  

Dyrektor Placówki  – powiedziała, że w placówce „Ostoja” jest 18 wychowanków 
i  w   placówce „ Przystań” również  jest 18 wychowanków. Jeżeli chodzi o podział wiekowy, 
to w placówce „ Przystań”  najmłodszy wychowanek ma 3 lata, a najstarszy wychowanek ma 
17 lat.  

              Najstarsza z wychowanek w placówce „ Ostoja” ma 22 lata,  jest studentką III roku 
Uniwersytetu Warszawskiego i studiuje w systemie wieczorowym na kierunku psychologia. 
Pracuje w dwóch fundacjach. Przyjeżdża w weekendy. Rozpoczęła proces usamodzielnienia, 
ale w dalszym ciągu przebywa u nas w placówce. 

 Radny Wojciech Rudziński  - zapytał, czy ta wychowanka dostaje jakąś kwotę pieniędzy 
z  placówki  miesięcznie ? 

 Dyrektor Placówki – odpowiedziała, że dostaje 400 zł  na mieszkanie , dostaje w pełni stawkę 
żywieniową na cały miesiąc, którą musi rozliczyć fakturami, dostaje zwrot kosztów 
przejazdów. Opłacamy jej również  bilety sieciowe za przejazdy w Warszawie.  

 Radny Wojciech Rudziński  – powiedział, że Pani Dyrektor wspomniała, że wychowankowie 
dostają 500 plus. Czy wychowankowie otrzymują do ręki tę kwotę? 

 Dyrektor Placówki – powiedziała, że wychowankowie nie dostają tych pieniędzy 
bezpośrednio do ręki. Wszystkie te środki są zdeponowane na koncie depozytowym i mamy 
dla każdego wychowanka odrębne konto depozytowe. Dostaje te pieniądze dopiero jak 
odchodzi z placówki. 

 Radny Wojciech Rudziński  - czyli  w trakcie pobytu nie można tych kwot wypłacić?  



              Dyrektor Placówki – powiedziała, że mogą dysponować, z tym że my jako placówka mamy 
to obwarowane rozporządzeniem. Można wypłacić kwotę na rozwijanie  swoich zainteresowań, 
poszerzanie wiedzy lub korepetycje. Wychowankowie mają też kieszonkowe.  

 Radny Wojciech Rudziński  - zapytał w jakiej kwocie  wychowankowie dostają kieszonkowe? 
              Dyrektor Placówki – odpowiedziała, że minimalną stawkę  miesięcznie dostają po 30 zł . 

W  przypadku lepszego zachowania podnosimy tę stawkę do kwoty 92,42 zł. Minimalna kwota 
kieszonkowego to jest 12 zł w przypadku np. ucieczek, czy negatywnego zachowania. Wtedy 
to kieszonkowe jest obniżane.  

              Co roku staram się, aby na koniec roku były nagrody. Szukam wsparcia finansowego od 
sponsorów dla tych wychowanków, którzy najlepiej się uczą i wyróżniających się. W tamtym 
i ubiegłym roku przekazaliśmy im nowe telefony. W tym roku znalazłam na razie czterech 
sponsorów. Będą to bony podarunkowe za 500 zł do  Media  Ekspert, aby wychowankowie 
sami mogli coś sobie wybrać.  

 Przewodniczący Komisji – zapytał, gdzie dzieci jeżdżą do szkoły? 
 Dyrektor Placówki – powiedziała, że jeżeli chodzi o szkoły ponadpodstawowe, to są to szkoły 

powiatowe. Dzieci chodzące do szkół podstawowych to na miejscu w Lubieniu Kujawskim.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy któryś z wychowanków, który tu przebywa ma  jakieś     
orzeczenia o niepełnosprawności.  

 Dyrektor Placówki - powiedziała, że nie przebywają wychowankowie  
z  niepełnosprawnościami ruchowymi, natomiast są wychowankowie z niepełnosprawnością  
intelektualną.  

 Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania? 
 Radny Wojciech Rudziński  - zapytał, czy działa fotowoltaika? 

Dyrektor Placówki – powiedziała, że fotowoltaika  działa i myślę, że po roku użytkowania 
zobaczymy, jaki rachunek dostaniemy.  
Radny Wojciech Rudziński  - powiedział, że chciałby złożyć wniosek w sprawie 
wykorzystania fotowoltaiki w poszczególnych jednostkach oświatowych powiatu. Jeżeli 
byłyby ewentualne naddatki niewykorzystanej energii, należałoby to wykorzystać na cele 
grzewcze wody w poszczególnych jednostkach.  
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, kto jest za przyjęciem wniosku  
w  sprawie wykorzystania fotowoltaiki w poszczególnych jednostkach oświatowych powiatu. 
Jeżeli byłyby ewentualne naddatki niewykorzystanej energii, należałoby to wykorzystać na cele 
grzewcze wody w poszczególnych jednostkach i przeprowadził procedurę głosowania.  

  Wyniki głosowania: 
 Za-5 
 Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła wniosek w sprawie wykorzystania fotowoltaiki w poszczególnych jednostkach 
oświatowych powiatu. Jeżeli byłyby ewentualne naddatki  niewykorzystanej energii, 
należałoby to wykorzystać na cele grzewcze wody w poszczególnych jednostkach. 
 
Wniosek w sprawie wykorzystania fotowoltaiki w poszczególnych jednostkach oświatowych 
powiatu. Jeżeli byłyby ewentualne naddatki  niewykorzystanej energii, należałoby to 
wykorzystać na cele grzewcze wody w poszczególnych jednostkach stanowi załącznik nr  5  do 
niniejszego protokołu.       
             
                                             

7. Sprawozdanie z realizacji rocznego „ Programu Współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 



wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego 
i  o  wolontariacie na 2021 rok.  
 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali Sprawozdanie  z realizacji rocznego 
„ Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego 
i  o  wolontariacie na 2021 rok.  Przewodniczący powiedział, że te zadania były realizowane 
przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, Powiatowy Urząd Pracy we 
Włocławku, Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku oraz 
przez Starostę Włocławskiego  i Zarząd Powiatu we Włocławku. Wszystkie te zadania zostały 
wymienione w materiałach które członkowie komisji otrzymali. 

         Przewodniczący Komisji – zapytał, czy członkowie mają jakiś pytania lub uwagi? Nie było 
żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Komisji zapytał kto jest 
za przyjęciem Sprawozdania z realizacji rocznego „ Programu Współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w  art. 3 ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok 
i  przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 

     Za-5 
     Przeciw-0 

  Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Sprawozdanie  z realizacji rocznego „ Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. 
Sprawozdanie  z realizacji rocznego „ Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 

8. Informacja Zarządu Powiatu dotycząca kosztów prowadzenia szkół na podstawie 
danych  z 2021 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej  w roku 
2021 na realizację zadań oświatowych. 
 
 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali Informację Zarządu Powiatu 
dotyczącą  kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych  z 2021 roku wraz z informacją 
o  wysokości subwencji uzyskanej  w roku 2021 na realizację zadań oświatowych. 
Podsumowując do prowadzenia szkół dopłaciliśmy w 2021 roku,  3 161 614 zł. Jest to pięć 
szkół oraz poradnie psychologiczno – pedagogiczne w Lubrańcu oraz w Lubieniu Kujawskim. 
Taka kwota musiała być wyasygnowana dodatkowo poza subwencją oświatową. Jeżeli chodzi 
o poszczególne szkoły, ile było trzeba na jednego ucznia wyasygnować środków jest to również 
w materiałach. I na przykład jeżeli chodzi o Liceum Ogólnokształcące w Kowalu 8 702,39 zł, 
Liceum Ogólnokształcące w Lubrańcu  12 652,41 zł, Zespół Szkół w Lubrańcu – Marysinie na 
przykład Szkoła Policealna  685,42 zł.  Jeżeli chodzi o poszczególne szkoły i uczniów, to różnie 
te koszty się kształtują na różnych poziomach.   



Radny Wojciech Rudziński - zapytał z jakiego powodu różnią się koszty kształcenia 
w  szkołach i z czego to wynika? W Szkole Policealnej w Marysinie przy 12 osobach koszt 
kształcenia wynosi 685,42 zł, a w Kowalu w Szkole Policealnej przy 123 osobach koszt wynosi 
4 902,20 zł ? 
Przewodniczący Komisji –  powiedział, że łączna wysokość subwencji przekazanej Powiatowi 
Włocławskiemu na działalność szkół niepublicznych w 2021 roku wyniosła 2 035 474 zł. 
Powiat Włocławski w 2021 roku udzielił zaś dotacji dla Towarzystwa Kultury, Edukacji 
i  Promocji Gminy Choceń na uczniów 3 szkół : Społecznego Liceum Ogólnokształcącego 
w  Choceniu, Społecznego Zaocznego Liceum Ogólnokształcącego w Choceniu, Społecznej 
Branżowej Szkoły I stopnia w Choceniu oraz dla Liceum Ogólnokształcącego w Modzerowie 
prowadzonego przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich na łączna kwotę: 
2 068 983,49 zł. Ze środków Powiatu zostało zatem zaangażowane 33 509,49 zł ponad sumę 
otrzymanej subwencji oświatowej. Jeżeli chodzi o inne wydatki to na komisje egzaminacyjne, 
wynagrodzenia bezosobowe, zakup materiałów i wyposażenia, zakup środków żywności. 
Oszczędności są jeżeli chodzi o dokształcenie  i doskonalenie nauczycieli to tylko 53% zostało 
wydane z 63 064,00 zł na 33 858,00 zł zostały w całości nie wydatkowane.  
 Przewodniczący Komisji - zapytał czy są jeszcze jakieś pytania  lub uwagi? Nie było żadnych 
pytań ani uwag. Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za 
przyjęciem Informacji Zarządu Powiatu dotyczącej kosztów prowadzenia szkół na podstawie 
danych z 2021 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2021 na 
realizację zadań oświatowych i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 

   Za-5 
   Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu dotycząca kosztów prowadzenia szkół na podstawie 
danych  z 2021 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej  w roku 2021 na 
realizację zadań oświatowych. 
 
Informacja Zarządu Powiatu dotycząca kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych  
z  2021 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej  w roku 2021 na realizację 
zadań oświatowych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Włocławskiego.   

 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali materiały dotyczące tego punktu. 
Publiczne szkoły ponadpodstawowe prowadzone przez Powiat Włocławski. Jeżeli chodzi 
o  czteroletnie licea ogólnokształcące: Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza 
w  Izbicy Kujawskiej, przy ul. Nowomiejskiej 5, Liceum  Ogólnokształcące im. Franciszka 
Becińskiego w Lubrańcu, przy ul. Brzeskiej 51, w Zespole Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51, 
Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu, przy ul. Piwnej 20, w Zespole 
Szkół w Kowalu ul. Piwna 20, Liceum Ogólnokształcące dla  Dorosłych im. św.  Jana Pawła II 
w Kowalu przy ul. Piwnej 20, w Zespole Szkół w Kowalu ul. Piwna 20, Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej, przy ul. Nowomiejskiej 5, w Zespole 
Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, ul. Nowomiejska 5. 



Pięcioletnie technika: Technikum Ekonomiczne W Lubrańcu – Marysinie, Lubraniec – Parcele 
30, w Zespole Szkół im. Marii Grodziskiej w Lubrańcu – Marysinie, Lubraniec – Parcele 30, 
Technikum w Chodczu przy ul. Włocławskiej 7, w Powiatowym Centrum Kształcenia 
Zawodowego i ustawicznego w Chodczu, ul. Włocławska 7, Technikum w Izbicy Kujawskiej, 
przy ul. Nowomiejskiej 5, w zespole Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, ul. 
Nowomiejska 5. 
Branżowe szkoły I stopnia: Branżowa Szkoła I Stopnia w Lubrańcu przy ul. Brzeskiej 5, 
Branżowa Szkoła I Stopnia w Lubrańcu – Marysinie, Lubraniec – Parcele 30, Branżowa Szkoła 
I Stopnia w Chodczu, przy ul. Włocławskiej 7, W Powiatowym Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu, Branżowa Szkoła I Stopnia w Izbicy Kujawskiej, 
przy ul. Nowomiejskiej 5, w Zespole Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 
Branżowa Szkoła II Stopnia : Branżowa Szkoła II Stopnia w Chodczu, przy ul. Włocławskiej 
7, w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu, ul. 
Włocławska 7. 
Szkoły Policealne: Szkoła Policealna w Lubrańcu – Marysinie, Lubraniec – Parcele 30, 
w  Zespole Szkół im. Marii Grodziskiej w Lubrańcu – Marysinie, Lubraniec – Parcele 30, 
Szkoła Policealna w Chodczu przy ul. Włocławskiej 7, w Powiatowym Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu, Szkoła Policealna im. Św. Jana Pawła II w Kowalu, 
przy ul. Piwnej 20, w Zespole Szkół w Kowalu, ul. Piwna 20, Szkoła Policealna w Izbicy 
Kujawskiej przy ul. Nowomiejskiej 5, w Zespole Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy 
Kujawskiej.  
Publiczne szkoły ponadpodstawowe mające siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego 
prowadzone przez inne organy prowadzące: Czteroletnie licea ogólnokształcące w Choceniu, 
w Modzerowie. Pięcioletnie technika: Technikum w Starym Brześciu, Stary Brześć 14, 
w  Zespole Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Jadwigi Dziubińskiej w Starym 
Brześciu. Technikum w Kowalu, przy ul. Kazimierza Wielkiego 9, w Zespole Szkół Centrum 
Kształcenia Rolniczego im. Kazimierza Wielkiego w Kowalu. Branżowe szkoły I stopnia: 
Branżowa szkoła I stopnia w Starym Brześciu, Stary Brześć 14, Branżowa Szkoła I stopnia 
w  Kowalu przy ul. Kazimierza Wielkiego 9, w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego  
im. Kazimierza Wielkiego w Kowalu, Branżowa Szkoła I Stopnia im. Adama Mickiewicza 
w  Choceniu przy ul. Sikorskiego 12. Szkoły policealne: Szkoła Policealna w Starym Brześciu, 
Stary Brześć 14, w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Jadwigi Dziubińskiej 
w Starym Brześciu, szkoła Policealna w Kowalu przy ul. Kazimierza Wielkiego 9, w Zespole 
szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Kazimierza Wielkiego w Kowalu.  
Przewodniczący Komisji –  zapytał  członków komisji, czy ktoś ma jakieś pytania lub uwagi? 
Nie było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Komisji zapytał 
kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 

   Za-5 
   Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego.  
Projekt  uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 
mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
 



10. Sprawy różne.  
 

Przewodniczący Komisji - zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? 
Nie było żadnych głosów. 
 
11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                         
w dniu 20 czerwca  2022 roku o godzinie 13:30 dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 

 
 
 
         Przewodniczący Komisji  
         Edukacji, Kultury i Sportu 
 
 
               Karol Matusiak 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


